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JIHLAVA (jv) -  Bezmála 250 studentů v devíti skupinách převzalo tento týden na Vysoké 
škole polytechnické Jihlava (VŠPJ) oficiálně titul bakalář. Slavnostní promoce se odehrávaly 
po celé pondělí a úterý v aule školy.  

Úspěšní studenti složili státní zkoušky v tříletých oborech finance a řízení, cestovní ruch 
a počítačové systémy. Promocím přihlíželi akademičtí hodnostáři i rodiny studentů. Skupinky 
oslavující významný okamžik pak bylo možno potkávat např. při slavnostních obědech 
v jihlavských podnicích.  

 Loni na VŠPJ zahájilo v šesti oborech studium více než 2200 studentů, letos má být toto číslo 
ve stejném počtu oborů ještě vyšší. "To je potěšitelné, ale zároveň nás to zavazuje k naplnění 
těch očekávání, která s novou vysokou školou do regionu přicházejí," uvedl rektor školy 
Ladislav Jirků a absolventům zdůraznil, že jejich vzdělávání a studium zdaleka nekončí 
promocí.  

 To se týká i studentů, kteří nehodlají pokračovat v magisterském studiu na jiných VŠ a budou 
v současné obtížné době hledat uplatnění v praxi. Takový je např. další směr absolventky 
Lucie Kislingerové z Polné, která skládala slib za jednu z promujících skupin.  

 "Dělala jsem tady předtím vyšší odbornou školu, po ní vysokou, takže jsem si teď řekla, že 
i vzhledem k věku už potřebuji i trošku penízky," říká čerstvá bakalářka. Jihlavskou 
polytechniku však podle svých slov určitě může doporučit. "Atmosféra je tu výborná  myslím, 
že je to taková spíše rodinná škola, všichni se tu navzájem znají a prostředí je velice 
příjemné," uvažuje. Také úroveň studia na VŠPJ zhodnotila na dotaz JL slovem super. "Ale 
uvidíme podle praxe, to opravdu ukáže až život," dodává L. Kislingerová.  

 Nový akademický rok začne na VŠPJ 29. září. Předpokládá se studium zhruba 2400 studentů, 
z toho cca 900 nastoupí do 1. semestru.  
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